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Tillfälligt verksamhetsbidrag för 2023 och 
hållbar långsiktig lösning till Gunnilse IS  

Förslag till beslut 
I idrotts- och föreningsnämnden 

1. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Gunnilse Idrottssällskap ett tillfälligt 

verksamhetsbidrag på 2 250 000 kronor under 2023. 

 

2. Idrotts- och föreningsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att ta fram förslag på 

en hållbar långsiktig lösning som säkerställer fortsatt verksamhet för Gunnilse 

Idrottssällskap   

 

Beslutet om att bevilja ett tillfälligt särskilt verksamhetsbidrag innebär en avvikelse från 

ordinarie ansökningsperiod som fastställts i idrotts- och föreningsnämndens anvisningar 

för föreningsbidrag 2023.  

Sammanfattning 
Gunnilse IS har över en fyra års period vuxit från cirka 220 till 750 medlemmar. Den 

snabba tillväxten har bidragit till en meningsfull fritid för många fler barn och ungdomar i 

ett socioekonomiskt utsatt område. Det har dock medfört ekonomiska utmaningar för 

föreningen. Hjällbovallen som föreningen äger är en stor anläggning som ger goda 

idrottsliga förutsättningar, men som är kostsam att driva. Samtidigt har föreningen svårt 

att engagera ideella krafter och många medlemmar inte har möjlighet att betala tränings- 

och medlemsavgifter som skulle bidra till att bekosta verksamheten.  

Föreningen ser ett behov av att anställa tre idrottsarbetare på heltid då nuvarande 

bemanning är bristfällig och inte trygghetsskapande. Med en utökad organisation kommer 

föreningen att få till en fungerande bemanning på kvällar och helger, samtidigt som de 

kan erbjuda fler barn och ungdomar möjlighet till en aktiv fritid 

Föreningens ekonomiska situation kommer att försämras ytterligare under 2023 till följd 

av att RUN-projektet (Rörlig Ungdom NU) som föreningen bedrivit tillsammans med 

grundskolan läggs ned på grund av minskade ekonomiska resurser.  

Gunnilse IS har också under några år haft en uppställningsyta/campingplats på området 

kopplat till stora byggprojekt som sker i staden. Bygglovet går ut i maj 2023 och 

föreningen kommer på eget initiativ avstå från att ansöka om ett nytt, då de inte känner 

sig tillräckliga trygga med att agera campingvärdar. De anser sig inte ha en tillräckligt 

professionell organisation för ändamålet och behöver således avveckla verksamheten.  
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Projekten har tillsammans genererat ett överskott på cirka 1 000 000 kronor som 

föreningen använt för att finansiera verksamheten. Föreningens behov för att upprätthålla 

en välfungerande verksamhet under året uppgår till 2 250 000 kronor, varav 1 250 000 

kronor avser anställandet av tre idrottsarbetare på heltid.  

Gunnilse IS ser ingen möjlighet att driva föreningen vidare om de inte får till stånd en 

långsiktig lösning med extern finansiering. Därför kommer styrelsen vid föreningens 

kommande årsmöte i slutet av mars att rekommendera medlemmarna ta beslut om att 

avveckla föreningen. 

Förvaltningen anser att en nedläggning av Gunnilse IS som förening medför betydande 

samhällsekonomiska konsekvenser på kort och lång sikt. Genom att bevilja ett tillfälligt 

verksamhetsbidrag som en kortsiktig lösning under 2023 kan Gunnilse IS fortsatt bedriva 

en kvalitativ idrottsverksamhet som når många barn och ungdomar i ett socioekonomiskt 

utsatt område. En långsiktig lösning behöver utformas för att skapa en hållbarhet i 

verksamheten och förvaltningen avser utreda detta under året. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Idrotts- och föreningsnämnden har fått i uppdrag att vikta föreningsstöd för att särskilt 

gynna föreningar vars medlemmar bor i utsatta områden. Budgeten uppgår till 15 000 000 

kronor 2023. Förvaltningen avser använda 2 250 000 kronor av ovan nämnda budget till 

ett tillfälligt verksamhetsbidrag för Gunnilse Idrottssällskap.  

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension. 

Bedömning ur social dimension 
Gunnilse Idrottssällskap har cirka 750 medlemmar i åldern 7–25, med ytterligare 125 i kö 

och bedriver sin verksamhet i ett av stadens socioekonomiskt svagare områden. För att 

föreningen fortsatt ska kunna bedriva en fungerande verksamhet för barn och ungdomar i 

området under året behöver det tillskjutas medel. Utan särskilda insatser finns det en 

överhängande risk att föreningen beslutar om att avveckla föreningen på grund av 

otillräckliga resurser. Det kommer få betydande konsekvenser för föreningslivet i 

Angered.  

Deltagandet inom föreningslivet ska öka, främst bland de barn- och ungdomsgrupper som 

är underrepresenterade. Alla barn har rätt till en trygg, aktiv och meningsfull fritid. Det 

finns inskrivet i Barnkonventionen, som sedan 1 januari 2020 är svensk lag.  

Föreningar i flera socioekonomiskt utsatta områden vittnar om svårigheter att rekrytera 

ideella ledare, vilket är avgörande för en kvalitativ verksamhet för barn och unga. Genom 

att stötta föreningen med ett tillfälligt verksamhetsbidrag under 2023 får dem möjlighet 

att fortsätta arbetet med att bedriva en kvalitativ idrottsverksamhet som når många barn 

och ungdomar som är i behov av en meningsfull fritid.  

Samverkan 
Ingen samverkan har förekommit i detta ärende 
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Gunnilse IS beviljas ett tillfälligt verksamhetsbidrag för att ge 

föreningen en möjlighet att fortsatt bedriva verksamhet under 2023. Under året avser 

förvaltningen utreda en mer långsiktig lösning som kan bidra till en hållbar verksamhet.  

Beskrivning av ärendet 
Gunnilse IS har över en fyra års period med hjälp och stöttning av Angered Allians vuxit 

från cirka 220 till 750 medlemmar. Ytterligare 125 medlemmar står på kö för att komma 

in i klubben. Den snabba tillväxten har bidragit till en meningsfull fritid för många fler 

barn och ungdomar i ett socioekonomiskt utsatt område. Samtidigt har det medfört 

ekonomiska utmaningar för föreningen. Hjällbovallen som föreningen äger är en stor 

anläggning som ger goda idrottsliga förutsättningar, men som är kostsam att driva.  

Med den stora medlemsökningen har Gunnilse IS kommit till insikt att verksamheten inte 

längre kan bedrivas i en trygg och kvalitativ miljö utan att organisationen växer och 

klubben behöver ekonomiskt stöd för att genomföra denna satsning. Föreningen har svårt 

att engagera ideella krafter, samtidigt som många medlemmar inte har möjlighet att betala 

tränings- och medlemsavgifter som skulle bidra till att bekosta verksamheten.  

Föreningen ser ett behov av att anställa tre idrottsarbetare på heltid för att fortsätta arbetet 

med att vara en god kraft i Angered. Nuvarande bemanning som erbjuds kvällstid är 

bristfällig och inte trygghetsskapande. På helger lämnas anläggningen helt utan personal 

på plats på grund av otillräckliga resurser. Med en utökad organisation kommer 

föreningen att få till en fungerande bemanning på kvällar och helger, samtidigt som de 

kan erbjuda fler barn och ungdomar möjlighet till en aktiv fritid som bedrivs med kvalité 

i ett socioekonomiskt utsatt område.  

Föreningens ekonomiska situation kommer att försämras ytterligare under 2023 till följd 

av att RUN-projektet (Rörlig Ungdom NU) som föreningen bedrivit tillsammans med 

grundskolan läggs ned på grund av minskade ekonomiska resurser.  

Gunnilse IS har också under några år haft en uppställningsyta/campingplats på området 

kopplat till stora byggprojekt som sker i staden. Bygglovet går ut i maj 2023 och 

föreningen kommer på eget initiativ avstå från att ansöka om ett nytt, då de inte känner 

sig tillräckliga trygga med att agera campingvärdar. De anser sig inte ha en tillräckligt 

professionell organisation för ändamålet och behöver således avveckla verksamheten.  

Ovan nämnda projekt har tillsammans genererat ett överskott på cirka 1 000 000 kronor 

som föreningen använt för att finansiera verksamheten. Föreningens behov för att 

upprätthålla en välfungerande verksamhet under året uppgår således till 2 250 000 kronor, 

varav 1 250 000 kronor avser anställandet av tre idrottsarbetare på heltid.  

Gunnilse IS ser ingen möjlighet att driva föreningen vidare om de inte får till stånd en 

långsiktig lösning med extern finansiering. Därför kommer styrelsen vid föreningens 

kommande årsmöte i slutet av mars att rekommendera medlemmarna ta beslut om att 

avveckla föreningen.  

Genom att bevilja ett tillfälligt verksamhetsbidrag som en kortsiktig lösning under 2023 

kan Gunnilse IS fortsatt bedriva en kvalitativ idrottsverksamhet som når många barn och 

ungdomar i ett socioekonomiskt utsatt område.  
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För att skapa en hållbarhet krävs en långsiktig lösning på problemet som förvaltningen 

avser utreda under året. Ett exempel på en långsiktig lösning att utreda är att ingå ett IOP 

tillsammans med andra samhällsaktörer som ser värdet av att fler barn och ungdomar i ett 

socioekonomiskt utsatt område ges möjlighet till en meningsfull fritid.    

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen anser att en nedläggning av Gunnilse IS som förening medför betydande 

samhällsekonomiska konsekvenser på kort och lång sikt. Hjällbovallen utgör en viktig 

mötesplats för många invånare i området och det arbete som föreningen driver 

tillsammans med Angered Alliansen har en stor inverkan på den långsiktiga utvecklingen 

av föreningsidrotten i Angered. Förvaltningen bedömer att det är av stor vikt att 

verksamheten fortsatt kan bedrivas under året och med ett tillfälligt verksamhetsbidrag får 

föreningen dem ekonomiska ramarna för att klara det. En långsiktig lösning behöver 

utformas för att skapa en hållbarhet i verksamheten och förvaltningen avser utreda detta 

under året.  

 

 

Johan Sävhage 

 

Förvaltningsdirektör 

 

Karin Lackeús 

 

Avdelningschef föreningsstöd 

 


